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Het ontstaan van de vereniging 

De Gemeente Terneuzen maakte 1 februari 2022 bekend de mogelijkheid van een restwarmtenet voor 
de Kanaalzone, met een pilot voor Hoek, nader te willen onderzoeken. Dat was voor de huidige 
voorzitter Leo de Pree, die al eerder bij dit vooronderzoek was betrokken, het moment om de 
belangenvereniging voor de bewoners van Hoek op te willen richten. Door Leo de Pree werden een 
aantal mensen benaderd met de vraag om deel te willen nemen in het oprichtingsbestuur. Na een 
aantal informele vergaderingen werd een bestuur gevormd van 6 personen, waarmee door de 
diversiteit van achtergrond en ervaringen de breedte van de Hoekse bewoners zo goed als mogelijk 
kon worden ingevuld. 

 

Start eerste activiteiten 

Nadat de Vereniging RestwarmteNet Hoek officieel 14 april 2022 was opgericht, werd een kick-off 
meeting belegd met de Gemeente Terneuzen, de Provincie Zeeland en Dow om de verder te nemen 
stappen op elkaar af te stemmen. Besloten werd om als vereniging deel uit te maken van de kerngroep.  
Een  concept offerte-aanvraag werd opgesteld voor het maken van de Businesscase van het warmtenet 
voor de hele gemeente Terneuzen, met de focus op Hoek. Daarnaast is een start gemaakt met de 
ledenwerving door middel van flyers en bekendmaking via de informatieschermen bij diverse winkels. 
Om de bewoners zo goed mogelijk te bereiken wordt tevens de opdracht verstrekt voor het maken 
van de website www.restwarmtenethoek.nl.  

 

Vergaderingen 

Het bestuur heeft in de periode  vanaf de oprichting van de vereniging tot 1 maart 2023, 6 keer officieel 
vergaderd. Tussendoor de vergaderingen werden informele bijeenkomsten belegd om het verloop van 
diversen zaken met elkaar te bespreken en op elkaar af te stemmen. 

 

Aanbesteding ontwerp en businesscase restwarmtenet  

De Gemeente Terneuzen benaderde in juni een viertal partijen voor het ontwerp van de businesscase. 
Bij de bepaling aan welke partij de opdracht zou worden verstrekt werd eveneens de Vereniging 
RestwarmteNet Hoek betrokken. Na wat discussie tussen de resterende 2 aanbieders werd de 
opdracht gegund aan Witteveen & Bos. 

 

Convenant. 

Om de samenwerking met de gemeente Terneuzen en de Vereniging Restwarmtenet Hoek officieel 
vast te leggen werd op 13 september in het dorpshuis te Hoek een convenant ondertekend door 
wethouder Laszlo van de Voorde, (transities klimaat en duurzaamheid) namens de gemeente 
Terneuzen,  Leo de Pree (voorzitter) en Wouter Bareman (secretaris) namens de vereniging. In dit 
convenant staan de afspraken over de samenwerking in dit pilotproject om een industrieel warmtenet 
te realiseren.    



Boerenerf fair. 

De Vereniging maakte gebruik van de uitnodiging van de Boerenerf fair om met een informatiestand 
deel te nemen. Ondanks het slechte weer, werd de stand goed bezocht. Dit was duidelijk zichtbaar in 
de stijging van het ledenaantal. Tevens was dit het “eerste contactmoment ” van de Vereniging met 
de bewoners. 

 

Media. 

De plannen voor het warmtenet bereikten ook de media. In oktober werd in een aflevering van Code 
Groen bij Omroep Zeeland de plannen van het warmtenet en de belangen voor de bewoners door 
bestuurslid Franklin Feleus duidelijk uiteengezet. Diverse persberichten werden opgenomen in de 
dagbladen.  

 

Infodag. 

Omdat het definitieve rapport van Witteveen & Bos, half januari 2023 gereed zou zijn, werd de in 
eerste instantie voor begin december geplande infodag verzet naar 21 januari 2023. Om dit bij de 
bewoners zo goed als mogelijk onder de aandacht te brengen werd een huis aan huis flyer verspreid. 
Er werd tevens weer een persbericht opgenomen in de dagbladen en Leo de Pree vertelde enthousiast 
voor Omroep Zeeland over de inhoud van het project en zijn rol in het geheel. De infodag, die 
georganiseerd werd in het kerkgebouw, is door een paar honderd geïnteresseerden bezocht. De 
informatiefilm waarin alle betrokken partijen aan het woord kwamen en antwoord gaven op de meest 
voor de hand liggende vragen werd door veel mensen bekeken. Er waren tevens infostands aanwezig 
van Witteveen & Bos, Netverder, Dow, Gemeente Terneuzen en Provincie Zeeland. Het uiteindelijke 
doel, om het ledenaantal verder op te krikken werd bereikt. Na de infodag staat de teller op 486 leden. 

 

Warmtebedrijf 

Tijdens verkennend gesprekken met Zeeuwind en Net Verder werd duidelijk voor het bestuur dat de 
oprichting van een warmte bedrijf een noodzaak is.  De Vereniging gat zich verder inzetten voor de 
oprichting van een dergelijk warmte bedrijf. Hiervoor zullen verder afspraken gemaakt moeten worden 
tussen Dow, Zeeuwind, Netverder en de vereniging RestwarmteNet Hoek. 
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